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SKRAĆENI ZAPISNIK  

sa  8. sjednice Općinskog vijeća Općine Jakovlje održane 
dana 28. lipnja 2018. godine u prostorijama Općine Jakovlje 

 
 
Započeto u 18,30 sati. 
 
 
Prisutni vijećnici:  

Marijan Capek, predsjednik OV 
Matej Jozak 
Zdravko Poturica 
Damir Suhina 
Juraj Tuđen 
Dražen Kostanjčar 
Snježana Bužinec 
Ljiljana Klepac 
Srećko Seničić  
Zlatko Poturica 
Branko Ivček 

   Antun Matešić 
Žarko Požnjak 

 
Prisutna općinska načelnica Sanja Borovec i njezin zamjenik  Mario Hlad. 
 
Prisutni ispred Jedinstvenog upravnog odjela Općine Jakovlje: Mirela Novoselec Jakševac, Štefica 
Podhraški – zapisničar, Milan Ječmenjak i Snježana Šunc. 
 
Prisutni predstavnici medija (TV Zapad, Prigorski kaj i Zaprešićki kraj). 
 
 

I. 
Predsjednik Općinskog vijeća Marijan Capek pozdravlja sve prisutne i konstatira da sjednici 

prisustvuje potrebna većina vijećnika za donošenje pravovaljanih odluka. Za dopunom ili izmjenom 
predloženog dnevnog reda koji su vijećnici dobili u pozivu sa materijalima nije bilo prijedloga. 
 Predsjednik Općinskog vijeća dao je na usvajanje slijedeći:   
 

D n e v n i   r e d: 
 

0. Usvajanje skraćenog zapisnika sa 7. sjednice Općinskog vijeća Općine Jakovlje od 29. ožujka 
2018. godine. 

1. Prijedlog za donošenje Odluke o I. izmjeni Proračuna Općine Jakovlje za 2018. godinu s 
bilancom prihoda i rashoda. 

2. Prijedlog za donošenje Odluke o I. izmjeni:  
a) Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2018. godinu, 
b) Programa održavanja komunalne infrastrukture i uređenog građevinskog zemljišta za 

2018. godini, 
c) Socijalnog Programa za 2018. godinu, 
d) Programa javnih potreba u kulturi za 2018. godinu, 
e) Programa javnih potreba u sportu na području Općine Jakovlje za 2018. godinu, 

3. Prijedlog za donošenje Odluke o uvjetima i načinu držanja kućnih ljubimaca i načinu 
postupanja s napuštenim i izgubljenim životinjama te divljim životinjama. 

4. Prijedlog za donošenje Odluke o plaći i naknadama te ostalim pravima općinske načelnice i 
zamjenika općinske načelnice Općine Jakovlje. 

5. Prijedlog za donošenje Odluke o izmjeni Odluke o koeficijentima za obračun plaća službenika i 
namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Jakovlje. 
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6. Prijedlog za donošenje Odluke o imenovanju članova Savjeta za zaštitu potrošača javnih 
usluga Općine Jakovlje. 

7. Pitanja i prijedlozi.  
Dopuna dnevnog reda nije bilo. 

 
Predsjednik Općinskog vijeća predložio je prisutnima da se zajedno rasprave točka 1. i točka 2.  
Prisutni su prijedlog o spajanju točke 1. i 2. u raspravi prihvatili JEDNOGLASNO. 
 
Dao je na glasovanje predloženi dnevni red. Nakon provedenog glasovanja Predsjednik 
Općinskog vijeća utvrdio je da su članovi Općinskog vijeća JEDNOGLASNO usvojili predloženi 
dnevni red.  
 
Prišlo se raspravi po točkama dnevnog reda 
 

II. 
 

0. Usvajanje skraćenog zapisnika sa 7. sjednice Općinskog vijeća Općine Jakovlje od 29. 
ožujka 2018. godine. 
Članovi Općinskog vijeća JEDNOGLASNO su donijeli Odluku o prihvaćanju skraćenog 
zapisnika sa 7. sjednice Općinskog vijeća održane dana 29. ožujka  2018. godine. 

1. Prijedlog za donošenje Odluke o I. izmjeni Proračuna Općine Jakovlje za 2018. godinu s 
bilancom prihoda i rashoda. 

2. Prijedlog za donošenje Odluke o I. izmjeni:  
a) Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2018. godinu, 
b) Programa održavanja komunalne infrastrukture i uređenog građevinskog 

zemljišta za 2018. godini, 
c) Socijalnog Programa za 2018. godinu, 
d) Programa javnih potreba u kulturi za 2018. godinu, 
e) Programa javnih potreba u sportu na području Općine Jakovlje za 2018. godinu, 

Članovi Općinskog vijeća VEĆINOM glasova prisutnih vijećnika (12 ZA i 1 SUZDRŽAN) 
donijeli su:  
1. Odluku  o I. izmjeni Proračuna Općine Jakovlje za 2018. godinu s bilancom prihoda i 

rashoda. 
VEĆINOM glasova prisutnih vijećnika (11 ZA i 2 SUZDRŽANA) donijeli su:  
a) I. izmjenu Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2018. 

godinu, 
VEĆINOM glasova prisutnih vijećnika (10 ZA i 3 SUZDRŽANA) donijeta je: 
b) I. izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture i uređenog građevinskog 

zemljišta za 2018. godini, 
c) I. izmjena Socijalni Program za 2018. godinu, 

 VEĆINOM glasova prisutnih vijećnika (12 ZA i 1 SUZDRŽAN) donijeta je: 
d) I. izmjena Programa javnih potreba u kulturi za 2018. godinu, 
e) I. izmjena Programa javnih potreba u sportu na području Općine Jakovlje za 2018. 
godinu, 

3. Prijedlog za donošenje Odluke o uvjetima i načinu držanja kućnih ljubimaca i načinu 
postupanja s napuštenim i izgubljenim životinjama te divljim životinjama. 
Članovi općinskog vijeća JEDNOGLASNO su donijeli Odluku o uvjetima i načinu držanja 
kućnih ljubimaca i načinu postupanja s napuštenim i izgubljenim životinjama te divljim 
životinjama. 

4. Prijedlog za donošenje Odluke o plaći i naknadama te ostalim pravima općinske 
načelnice i zamjenika općinske načelnice Općine Jakovlje. 
Članovi Općinskog vijeća VEĆINOM glasova prisutnih vijećnika (7 ZA, 2 PROTIV i 4 
SUZDRŽANA) donijeli su Odluku o  plaći i naknadama te ostalim pravima općinske načelnice i 
zamjenika općinske načelnice Općine Jakovlje. 

5. Prijedlog za donošenje Odluke o izmjeni Odluke o koeficijentima za obračun plaća 
službenika i namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Jakovlje. 
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Članovi Općinskog vijeća VEĆINOM glasova prisutnih vijećnika (7 ZA i 6 SUZDRŽANIH) 
donijeli su Odluku o izmjeni Odluke o koeficijentima za obračun plaća službenika i 
namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Jakovlje. 

6. Prijedlog za donošenje Odluke o imenovanju članova Savjeta za zaštitu potrošača javnih 
usluga Općine Jakovlje. 
Članovi Općinskog vijeća JEDNOGLASNO su donijeli Odluku o imenovanju članova Savjeta 
za zaštitu potrošača javnih usluga Općine Jakovlje u sastavu Žarko Požnjak, te članovi Branko 
Ivček i Juraj Tuđen. 
 

7. Pitanja i prijedlozi 
Srećko Seničić pitao je što je sa autobusnom stanicom u Selničkoj ulici koja je razbijena po 
zimi i još nije sanirana. 
Načelnica je odgovorila da je tražen zapisnik policije i uputit će se dopis prema osiguravajućoj 
kući  za naknadu štete i to će biti riješeno.  
Srećko Seničić navodi problem prijevoza iz godine u godinu, bili su neki prijedlozi na 
društvenim mrežama, pita  da li je moguće organizirati neki prijevoz do vlaka u Luki jer je vlak 
jeftiniji i točan je. 
Načelnica je navela da je s Presečkim razgovarano, te da su ukinute 3 linije jer nema 
školaraca. Dogovoreno je da će od 1.7. vratiti tri linije, bilo je pritužbi putnika da se iz Kraljevog 
Vrha putnici voze kombijima u Jakovlje gdje presjedaju i to će biti riješeno, linija će ići direktno 
iz Kraljevog Vrha  u Črnomerec. Presečki namjerava povisiti cijene voznih karata i isto je 
zaustavljeno što se tiče radničkih karata do 1. 9.  Razlog povećanju navode skuplju cijenu 
rada, održavanja autobusa i goriva te da će onda vidjeti na koji način bi se Općina mogla 
uključiti u sufinanciranje. 
Srećko Seničić pita ima li kakve suradnje sa mladima, bio je na savjetovanju u Samoboru gdje 
je rečeno da bi se mladi trebali uključiti u rad, u općini već postoji neka infrastruktura konkretno 
Savjet mladih i Povjerenstvo za ravnopravnost spolova. 
Načelnica je navela da postoje kontakti, neki projekti su pripremani, ne zna se u kojoj su fazi i s 
kojim projektima misle izaći van.  
Načelnica je prisutne izvijestila o natječajima na koje su izvršene prijave, natječajima na kojima 
su već odobrena sredstva, a isto tako o svim postupcima koji su pokrenuli unatrag godine dana 
odnosno na čemu se trenutno radi te je dalje navela kako se većina natječaja otvara u prvom 
dijelu godine, uspjelo se pripremiti potrebnu dokumentaciju i prijaviti se na dosta natječaja kao 
što su: 
- Ministarstvu graditeljstva 28. veljače 2018. godine prijavljen je  

o Projekat za uređenje odnosno asfaltiranje Dvorske ulice  
o Projekat izrade projektne dokumentacije za sanaciju klizišta u Ulici Sveta Doroteja, 
o Projekat izrade projektne dokumentacije za izgradnju Odvojka Zagrebačke ulice 

(Piškori) i u Igrišću ulice Jarčec, 
 

- Prema EU fondovima prijavljen je   

o Projekat energetske učinkovitosti zgrade Općine Jakovlje, 

o Projekat WIFI4EU – besplatan Internet na javnim površinama – trenutno je 

obustavljen zbog tehničkih problema, ponovit će se u rujnu 

 

- Prema Fondu za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost prijavljen je  

o Projekat za nabavu vrtnih kompostera, kanta za reciklabilni otpad  - može se dobiti 

787 vrtnih kompostera (360 l), 10 kontejnera za reciklabilni otpad (1100 l) te 1173 

kante za reciklabilni otpad (360 l), 

 

- Prema Ministarstvu regionalnog razvoja  

o Izvršena je prijava za adaptaciju krovišta na mrtvačnici u Kraljevom Vrhu, gdje su 
odobrena sredstva za sufinanciranje cijelog projekta u visini 50%, sa radovima će 

se započeti u mjesecu rujnu, 
 



4 

 

- Prema Ministarstvu demografije obitelji, mlade i socijalnu politiku 

o  Prijavljeno je proširenje vrtića u Jakovlju, za što su također odobrena novčane 
sredstva kojima će se sufinancirati radove na proširenju kapaciteta vrtića u visini 
50%. Radovi su o tijeku, za otprilike 2 – 3 tjedna bit će sve završeno, te će ove 
godine na jesen upisati jednu skupinu djece više. Za sada je u vrtiću upisano 75 
djece, a još će biti prostora za 22 djece, tako da će imati vrtić kapaciteta za cca 97 
djece, što je  za potrebe Općine Jakovlje u ovom trenutku dovoljno, 

o Izrađen je glavni projekt, projekt odvajanja plinskih i električnih instalacija, ishođena 
je dozvola za prenamjenu prostora,  

o Da bi dobili dozvolu za vrtić ugradit će se fiksni protupožarni prozor 
o Obnovit će se dječje igralište u sklopu vrtića 

o Upisan je vrtić (napravljen geodetski snimak) – kako bi se mogli javiti na natječaj 

o Moraju se mijenjati i protupožarna vrata jer ista nisu postavljena u skladu s 
projektom prilikom izgradnje vrtića – po projektu su bila T-90 min, a postavljena su 

T-60 min, 

o Ove godine do danas rođeno je 21 dijete, a usporedbe radi prošle godine do kraja 6 

mjeseca rođeno je 8 djece, a u cijeloj 2017. godini rođeno je 22 djece 

o Temeljem anketa koje je odradio vrtić Bambi sa roditeljima djece, postoji potreba za 
smjenskim radom i produženim boravkom, te se DV Bambi prijavio na natječaj  
 

- Ministarstvo zaštite okoliša i energetike 

o Izvršena je prijava na natječaj zajedno sa Općinama Luka, Bistra i Pušća, gdje su 
svima odobrena novčana sredstva za provedbu Projekta - Programa izobrazno-

informativnih aktivnosti o održivom gospodarenju otpadom s ciljem smanjenja 
količine otpada koji se odlaže na odlagališta, te je odobreno 85% sredstava od 
ukupnih troškova, 
 

- Ministarstvo unutarnjih poslova 

o Prijavljen je Projekat iz područja sigurnosti cestovnog prometa na području 
Republike Hrvatske za 2018. godinu, kojim su odobrena novčana sredstva za 
poboljšanje cestovne infrastrukture – izgradnja semafora na raskrižju Topličke – 

Stubičke i Jakovljanske ulice u iznosu od 70%. Ovaj tjedan dodijeljena je osoba iz 
MUP-a koja će biti član povjerenstva, te nadzirati provedbu postupka nabave i 

izvođenja radova. 
  

Zagrebačka županija je uvijek otvarala natječaje tijekom drugog mjeseca, no ove godine 
natječaji su otvoreni tek od 24. svibnja, te se još uvijek čeka Odluka o odabiru. Prijavljeno je:   

- Prema Upravnom odjelu za gospodarstvo  

o Za opremanje i izgradnju dječjeg igrališta kojeg bi za početak postavili u centru 
Jakovlja,  

o Za uređenje platoa (parkirališta) ispred zgrade koju koristi Nogometni klub Dinamo 
Jakovlje, 

 

- Prema Upravnom odjelu za promet i komunalnu infrastrukturu  

o Za uređenje i asfaltiranje nerazvrstane ceste – Dvorska ulica, 

o Za uređenje i asfaltiranje nerazvrstane ceste u Topličkoj ulici (odvojak prema 
Severinima) 

o Za izgradnju jednog dijela nogostupa u dužini od 104 metra u Topličkoj ulici 
 

- Prema upravnom odjelu za poljoprivredu  

o Izgradnja i asfaltiranje nerazvrstane ceste u Svetoj Doroteji (odvojak Lešćina i Brcki) 
o Zamjena stolarije na mrtvačnici u Kraljevom Vrhu 
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- Prema upravnom odjelu za fondove Europske unije  

o Tehničku pomoć za prijavu projekta za energetsku učinkovitost zgrade Općine 
Jakovlje. 

 
Trenutno je u pripremi i izvršit će se prijave na natječaje 

- Prema upravnom odjelu za fondove Europske unije 

o Izrada projektne dokumentacije za kulturni centar u Jakovlju 

 

- Prema Agenciji za plaćanje u poljoprivredi – ruralni razvoj 

o Projekat rekonstrukcije i izgradnje platoa uz postojeći objekt – mrtvačnicu u 
Kraljevom Vrhu – dodjeljuje se 90% bespovratnih sredstava 

o Projekat rekonstrukcije i obnove zgrade koju koristi NK Dinamo – fasada i stolarija – 

dodjeljuje se 90% bespovratnih sredstava 

 Navedeno je u postupku legalizacije, odnosno ishođenja građevinske 
dozvole i obnove energetskog certifikata 

  
- Završen je javni poziv za izgradnju reciklažnog dvorišta u Kraljevom Vrhu – trenutno je u 

tijeku odabir izvođača radova, te se po odabiru kreće sa radovima izgradnje reciklažnog 
dvorišta. 

o Vezano uz izgradnju trafostanice (radi se o trošku oko 600.000,00 kuna jer je 
lokacija (prema HEP-u) za izgradnju dvorišta dosta loša, udaljena od glavnog voda 
električne energije cca 1200 metara, te to poskupljuje postupak. Trenutno se vodi 

postupak rješavanja imovinsko pravnih pitanja i ishođenja građevinske dozvole, jer 
Elektra isto nije započela temeljem Predugovora iz 2015. godine, jer isti nije bio 
potpisan od strane Općine, gdje je trošak za isto bio 36.000,00 kuna,  a sad će on 
biti vjerojatno veći jer je došlo do povećanja cijena – izrada tehničke dokumentacije 
koja je do danas već mogla biti gotova 

o kako uz lokaciju ne prolazi vodovodna mreža, također izgradnja bazena poskupljuje 
trošak cjelokupne izgradnje, 

o vezano uz dobivanje uporabne dozvole za reciklažno dvorište mora se asfaltirati i 
pristupna prometnica tj. Igriška ulica za koju smo pokrenuli postupak pripreme 
dokumentacije za ishođenje građevinske dozvole – imamo lokacijsku dozvolu iz 

2012. godine koja je nažalost propala, moramo vidjeti kako dalje  
o lokacijska dozvola - trebalo je ishoditi građevinsku i prijaviti se na natječaj u 2016. 

godini – dobivalo se 100% bespovratnih sredstava – mjere 7.2.1.   

-  

- Završen je javni poziv za rekonstrukciju i modernizaciju javne rasvjete – teče rok za žalbu– 

sklapanje ugovora i realizacija projekta, 

 

- Izgradnja vodovodne mreže u Kraljevom Vrhu već je trebala početi, ali prema izjavi 
direktora Zagorskog vodovoda čekaju samo odobrenje dokumentacije za izvođenje radova 
od strane Agencije za plaćanje u poljoprivredi, radovi kreću 02. srpnja 2018. godine,  

 

- Odvodnja –  odabran tim za aglomeraciju Jakovlje, trenutno u postupku projekat studije 

izvodljivosti – treba završiti do 31.10., do kraja godine natječaj za projektante, 2019. i dio 
2020. projektiranje, natječaj prema EU fondovima, 

 

- Radi se na projektiranju dvije ulice (Zagrebačka - Piškori i Jarčec  u Igrišću)  - ishođenje 
građevinske dozvole, 
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- Do kraja godine pripremit će se dokumentaciju za asfaltiranje ulica u Igrišću – K.Š.Đalskog 
9, Dugi konec (Luški), Čret (od Šipkovice do Mandića), Majdakova, Hrgetička prema broju 
6, 

 

- Asfaltirano je cca 500 m asfalta  - tri ulice – Zagrebačka (Bobolinski), Toplička (Šagudi), 
Mihanovićeva (Bošnjakovići) 

 

- Gotova je projektna dokumentacija za Selničku ulicu i Dvorsku ulicu (dio projekta od 5,5 
km)  – trenutno smo u postupku ishođenja građevinske dozvole 

 

- U suradnji sa ŽUC-om uspješno je dogovorena izrada projektne dokumentacije za 

proširenje Zagorske ulice od nadvožnjaka do Zagorske magistrale, kako bi nakon toga 
mogli riješiti izlaz na Zagorsku magistralu,  

 

- Isto tako ŽUC – u planu asfaltiranje ceste od Kraljevog Vrha – Strmec 

 

- sa Gradom Oroslavje traju pregovori – ŽUC Krapinsko Zagorske županije za asfaltiranje 
dionice od Slatinskog Gaja do početka Igrišća 

 

- traže se ponude za izvođenje pristupne prometnice (Čebranjska) – vodovodna mreža, 
iskop i navoz šodera i iskolčenje od geodeta 

 

- Gotov projekat za nogostupe u dužini 700 metara – u postupku ishođenje građevinske 
dozvole, 

 

- Gotov je projekt za sanaciju potoka Sarni – u postupku ishođenje građevinske dozvole,  
 

- Upravo je pred završetkom Projekta vezano za izradu nove web stranice Općine Jakovlje. 
 

- Po odobrenju projekta za sanaciju klizišta, krenut će se sa izradom projektne 

dokumentacije – Klizište Bresci – javljanje na natječaj 
 

- pojavilo se novo klizište u Kraljevom Vrhu i klizište u dvorištu obiteljske kuće Horvatović 
Zvonka-  te smo postupku prikupljanja ponuda za sanaciju klizišta u Kraljevom Vrhu, 
Horvatović – pomoć u iznosu od 10.000,00 kuna 

 

- radi se na prikupljanju ponuda za sanaciju klizišta u Fijanovoj – donjeg dijela klizišta koje se 
počelo muljiti – nije saniramo u sklopu sanacije glavnog klizišta  

 

- sa upravnim odjelom za prosvjetu dogovara se obnova i rekonstrukciju školskih igrališta u 
područnim školama u Kraljevom Vrhu i Igrišću, 

 

- sa upravnim odjelom za prosvjetu dogovara se izrada projektne dokumentacije, te 

evidentiranje u studiji razvoja školstva Zagrebačke županije i to proširenje osnovne škole 
Jakovlje – izgradnja blagovaone i učionica za produženi boravak 

 

- nabava školskih udžbenika i dopunskih nastavnih sredstava – dio sredstava osigurava 

Zagrebačka županija – 470,00 kuna po učeniku, a na JLS je da li će osigurati i dopunska 
nastavna sredstva, 

o odlučeno je da će Općina sufinancirati iznos sredstava koji će biti dostatan za 
nabavu udžbenika i dopunskih nastavnih sredstava, tako da će roditelji kupiti samo 
likovne mape i kutiju za tehničku kulturu, 
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- projekat Putevima Juraja Pušeka – ponovno pokrenuli projekat, odradili sastanak sa 

REGEOM, te u narednim danima sa Ministarstvom kulture, kako bi navedeni projekt 

ponovno prijavili na natječaj – eventualno Ministarstva kulture (ali vjerojatno po fazama 

izgradnje), jer na žalost ponovni natječaj INTEREG gdje bi mogli prijaviti cijeli projekat 
trenutno nema naznake da će biti otvoren, a na istom nismo prošli zbog nepotpune 

dokumentacije prilikom prijave na projekt u 2016. godini 

 

- Širokopojasni Internet – potpisan je sporazum sa gradom Zaprešićem i okolnim općinama u 
tijeku izrada dokumentacije za prijavu na natječaj prema EU, 

 

- Mrtvačnica – u tijeku je upis iste u katastar i zemljišne – trenutno je oranica  

 

- Proširenje groblja – dobivena je tržišna vrijednost od Porezne uprave, još se čeka od 
ovlaštenog sudskog vještaka kako bi krenuli s otkupom 

 

- Okoliš crkve – traženje ponuda za rekonstrukciju parkirališta oko crkve (župnik financira 

cca 80%, a ostatak ako će se moći i ako će biti mogućnosti) 
 

- Investitor iz Austriji – firma FACC – proizvodnja dijelova za civilne avione  - zainteresiran za 

zonu Sjever 2 (za sada 25000 m2, a kasnije još 25000 m2) 
 

- Lagermax – zbog izmjene Zakona o gradnji u tijeku je izrada novog Ugovora kojim ćemo 
regulirati međusobne odnose te izrada geodetskog projekta i idejnog projekta  

 

- Kimel Filtri d.o.o. – proširenje proizvodnje 

 

- METALOOBRADA d.o.o. – proširenje proizvodnje  
 

- Radimo na programu GDPR – zaštita osobnih podataka 

 

- Radimo na programu za evidenciju poljoprivredno zemljišta u vlasništvu države, 
 

- U pripremi je donošenje Odluke o komunalnim djelatnostima, ali najprije se mora osnovati 

vlastiti komunalni pogon što je bila u obvezi od prijašnjih godina, 

 

- U pripremi je izrada  Programa aktivnosti u provedbi posebnih mjera zaštite od požara od 
interesa za RH u 2018. godini  što je bila obveza od prijašnjih godina, 

 

-  U pripremi je izrada – strategije za izjednačavanje mogućnosti osoba s invaliditetom - što 
je bila  obveza od prijašnjih godina 

 

- Riješen je velik broj zaostataka – izdavanja rješenja temeljem legalizacije objekata,  
 

- U postupku je pokretanje ovrha za sve vrste dugovanja prema proračunu Općine Jakovlje – 

odgovornost čelnika - članak 47. Zakona o proračunu, 
 

- Šalju se opomene temeljem prijava za zapuštena zemljišta i komunalni nered – nakon toga 

tko ne očisti idu prekršajni nalozi, 
 

- Obiđena je poslovnu zonu Sjever 1 i 2, te također poslane opomene za zapušteno 
zemljište, 
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- Počelo se sa obilaskom terena uz glavne ulice za popis zemljišta koja su zapuštena – 

opomene – prekršajni nalozi, 
 

- Sa HDLU – također dogovaramo održavanje dvorca (košnja trave i čišćenje raslinja)  
 

- Sa Elektrom rješavamo problem izgradnje trafostanice u Fijanovoj - poslali im brojeve 

čestica – mještani zainteresirani za prodaju – čekamo odgovor da li im odgovara lokacija 

 

- Sa Trgostilom rješavamo odvodnju u park – ako ne saniraju odvodnju do kraja 7. mjeseca, 

sanitarna inspekcija  

 

- Odradili smo sastanke sa predsjednicima mjesnih odbora, upoznali ih sa trenutnim 

radovima i planovima u 2018. godini, 

 

- Donosimo Odluku o držanju kućnih ljubimaca, temeljem Zakona o zaštiti životinja – 

datoteku pasa na području Općine Jakovlje zakonska obveza do 30. lipnja 2018. godine i 
obveza mikročipiranja 

 

- U postupku smo dogovora sa Centrom za socijalni rad – za radove za opće dobro na 
području Općine Jakovlje njihovih štićenika, 

 

- U postupku smo pripreme sanacije okoliša oko zgrade Primarne zdravstvene zaštite – 

promjena vodovodnih cijevi od zgrade do šahta, odvajanje vodomjera unutar zgrade, te 
postavljanje rubnjaka uz zelenu površinu, te sijanje trave ispred ambulante, 

 

- Upisali smo zgrade koje su u vlasništvu Općine Jakovlje u ISGE sustav – informacijski 

sustav za gospodarenje energijom – isto smo bili dužni od 2014. godine,  
 

- Sa Hrvatskim vodama – odrađeni su sastanci, te stavljeni u postupak čišćenja kanali i 
korita potoka, te izrada studije vezano uz oblaganje nekih dijelova potoka, 

 

- Poslije zime obišli smo sve nerazvrstane prometnice, sanirali udarne rupe i izvršili popravak 
istih, 

 

- Po zahtjevima stranaka redovito odlazimo na teren na uviđaj, te rješavamo prema 
prioritetima, kao i redovito odgovaranje na upite mještana - do danas od 01.01. – podnijeto 

je 95 zahtjeva 

 

- Odradili smo niz sastanka vezano za Park prirode Medvednica – sastanak, održavanje 
puteva, zaštita potoka, saniranje divljih odlagališta 

 
- Produžili smo Ugovor o najmu za baznu stanicu T-com-a (ugovor nije bio produživan od 

2015. godine), te smo uspjeli naplatiti i zaostatke, 

 

- Produžen Ugovor  

 

- U postupku smo rješavanja odvodnje – Zagrebačka 7 – Đurkinjak, prilikom izgradnje 
nogostupa nisu stavljene cijevi dovoljno velikog profila – kako bi mogle pokupiti vodu u 

cijelosti prilikom kišnih dana    
 

- Rješavamo imovinsko pravna pitanja za: 
o Zgradu DVD Kraljev Vrh 
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o Zgradu NK Kraljev Vrh 

o Okretište u Igrišću 

o Groblja u Kraljevom Vrhu 

 

-  U postupku je upis u zemljišne knjige i katastar 
o Garaža za vatrogasna vozila 

 

- U postupku smo povrata imovine od države za 

o Park u Jakovlju 

o Zemljište u sklopu NK Dinamo 

o Zemjište uz dvorac  
o Dio parkirališta ispred Trgostila 

 

- Rješavamo problematiku NK Igrišće – u stečaju – postupak traje od 2016. godine,  

 

- Poslovna zona nerentabilna – pripreme za izmjenu prostornog plana (Igrišće – dosta 

zemljišta pod hipotekom, upisano založno pravo) što usporava postupak prodaje i 
zainteresiranost eventualnih investitora, 

 

 

- Odvodnja -  ostao dug za izradu projektne dokumentacije 62.000,00 kuna – uspjeli 

dogovoriti za otplatimo pola u 6 rata  

 

Navela je da je to jedan dio što se uspjelo odraditi od prošle godine  i što se sve pokrenulo, a 
što se tiče imovinsko pravnih odnosa do kraja 9. mjeseca bi trebali dobiti papire da je općina 
vlasnik svih tih nekretnina kako bi se mogli javljati na natječaj i pripremati prijave. 
Ljiljana Klepac ima pitanje što se tiče dvorca, škola graniči s njima i utrošila je svoja vlastita 
sredstva za uređenje dijela iza igrališta, priroda će napraviti svoje u kratkom vremenu, predlaže 
da se vlasnicima pošalje dopis da su dužni održavati svoj teren.  
Načelnica je navela da im je bio poslan dopis, ali je dogovoreno da jednu košnju vrše oni, a 

jednu košnju Općina Jakovlje. Do sad je jedna košnja bila, još će se sad odraditi. Probat će se 
voditi briga da više ne dođe do tog da sve zaraste. 
Žarko Požnjak iznio je primjedbe sa terena gdje je naveo oštećenje puta na ulazu u šumu 
Krčine iza staračkog doma u Kraljevom Vrhu gdje su privatne i državne šume. Kada su 

koncesionari izvlačili drva došlo je do oštećenja puta velikim traktorima kojima su izvlačili drva i 
put je oštećen do te mjere da mještani ne mogu u svoje šume, radi se o Hrvatskim šumama i 
moli da im se pošalje jedan dopis da su dužni put vratiti u prvobitno stanje.  
Načelnica je navela da će se poslati dopis Hrvatskim šumama za sanaciju istog.  
Načelnica je zamolila vijećnike da i oni daju svoje prijedloge što bi trebalo napraviti. Ovo što je 
napravljeno i što se planira raditi je ono što se dogovaralo prije izbora  i sa sastanaka, i voljela 

bi da i drugi daju svoje prijedloge.  

Antun Matešić moli da se u dokumentima ne spominje odvojak Lešćina jer to nije odvojak, to  

je ulica Svete Doroteje do kućnog broja.  
Načelnica je navela da je taj podatak uzela iz dokumenta 5,5 kilometara uređenja općinskih 
prometnica i taj se dio od nekad tako zvao i nije to ništa što bi bilo službeno već je to radi 
lakšeg snalaženja jer i drugdje se koriste tradicionalni nazivi. 
Branko Ivček predlaže da se ispred općine na zgradu postavi pano da svi mogu doći pogledati 
van radnog vremena što se radi, što se napravilo koje su odluke donesene, neki ljudi ne koriste 

internet  i smatra da bi to bilo dobro.  

Antun Matešić navodi da je u izlaganju načelnice navedeno što se radilo i što je ostalo od 
ranije, odnosno što se nije ranije radilo. Molio bi ako je to moguće da se riješi ugibalište 
autobusa preko puta Fingule gdje su za vrijeme mandata gđe. Bužinec na livadu postavljene 4 

ulazne rampe, a ljudi nemaju rampe u svoja dvorišta.  
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Postavlja pitanje da li se može doći do tih dokumenata pa će se vidjeti što od toga i što s tim 

dalje. Pita za proširenje ulice Svete Doroteje od kbr. 24 do 74 da li postoje kakvi dokumenti, 

projekti, izmjere, koliko se širila ulica, kako je napravljena odvodnja. Sad su to odušći 
kanalizacije ako se može do tih podataka doći pa da se pokrene postupak, pa da se vidi šta se 

radilo i da se to riješi. Smatra ako se nešto radi, bolje je ne raditi nego napraviti kako nije u 

redu kako struka nalaže. Bolje napraviti manje pa kvalitetno nego više, a nekvalitetno. 

Također pita tko održava autobusne stanice.  
Načelnica je navela da se može doći do traženih dokumenata,  a što se tiče autobusnih stanica 
njih će očistiti Mjesni odbor Jakovlje. Pripremljen je materijal samo se trebaju dogovoriti kad će 
to napraviti.  

Branko Ivček navodi da bi neke radove kao što su čišćenje stanica, okoliša, otklanjanje nekih 

stvari, mogle obaviti udruge koje bi se trebale malo uključiti u uređenje mjesta, a ne samo 

baviti se onime čime se bave. 
Načelnica je izvijestila da su sada pregovori sa Centrom za socijalnu skrb gdje ima 21 osoba 

koja je na socijalnoj skrbi i primaju pomoć od čega je 11 radno sposobnih koje bi se mogle 

uključiti u takve radove i može ih se koristiti 90 sati mjesečno. Ako se ne odazovu automatski 

gube socijalnu pomoć.  
Zdravko Poturica nadovezao se na izlaganje gospodina Matešića, te navodi da  ne zna koja je 

namjera bila i treba se svesti na realnu situaciju. To je napravljeno tako jer drugog izbora nije 

bilo, nije bila planirana kanalizacijska mreža da bi mogli posebno raditi odvodnju za septičke 

jame posebno za oborinsku odvodnju u toj situaciji bilo je realno da se proširi ulica. 

Damir Suhina naveo je da se ulica ne radi po snijegu i van plana i programa. 

Dražen Kostanjčar navodi da vidi da su radnici koji rade komunalne poslove dosta angažirani, 
ali smatra da bi više vremena trebali posvetiti u groblju gdje je dosta velika trava, a onda bi 

trebali ići na druge poslove.  
Načelnica je odgovorila da su sada već tri dana u groblju, posla ima puno i stvarno su 
angažirani.  
Marijan Capek uputio je kritiku u vezi obilježavanja Dana antifašističke borbe i Dana državnosti  
te je naveo da bi bilo lijepo da svi koji su vijećnici dođu na obilježavanje, a ne samo neki,  a 

pismeno će se poslati i obavijest udrugama.  
Drugih pitanja nje bilo.  

 

Dovršeno u 19,40 sati. 
 

   

  

Zapisničar:                                                                             PREDSJEDNIK 

Štefica Podhraški, v.r.                                                          OPĆINSKOG VIJEĆA  OPĆINE  
                         JAKOVLJE 

                                Marijan Capek, v.r. 
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